
 

 Protokół Nr 4/2015 
 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu 25 marca 2015 r. 

 
 
Na posiedzeniu Komisji obecni byli jej członkowie oraz zaproszeni goście 
(wg  załączonej  listy   obecności). 
Obrady prowadził przewodniczący Komisji - radny Jan Pala, który na wstępie powitał 
wszystkich, po czym przedstawił następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej.  
4. Sprawy bieżące.  

 
Ad. 1 
Porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag - „jednogłośnie” - głosowało                
6 radnych. 
 
Ad. 2 
Protokół Nr 3/2015 z posiedzenia Komisji w dniu 25 lutego 2015 r. przyjęto 
„jednogłośnie” – głosowało 6 radnych. 
 
Ad. 3 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do projektów uchwał zawartych w porządku 

obrad najbliższej sesji Rady. 

 
Ad. 4 
Przewodniczący Komisji poinformował, że 14 kwietnia odbędzie się szkolenie dla 
członków Komisji Rewizyjnej w temacie. Chętnych prosi o zgłaszanie się.  
Dodał, że członkowie Komisji przeprowadzili kontrolę w Dzielnicy Osiedle Malenie. 
Zgłoszono tam prośbę, aby na stacji PKP postawić wiatę. Niestety problem jest                       
w tym, że nie jest to teren gminy.  
Radny Antoni Procek powiedział, że tą sprawą zajmuje się osobiście od września. 
Było wystosowane pismo do PKP, kolejne było posłane wspólnie ze Starostwem 
Powiatowym. Do dziś nie ma odpowiedzi. Prawdopodobnie będzie tam postawiona 
wiata przystankowa.  
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała: 
Sylwia Gruszkiewicz 
                                                      

 

    Przewodniczący Komisji 

                          radny Jan Pala 


